
PARLEM AMB EL SR. CLADELLAS, 

President en eis darrers cinc any s 

Ens ha semblât que seria bo de conversar una estona amb el qui ha estât 
president del C. E. Sta. Euiàlia cinc temporades —de 1979 a 1984—, el Sr. Fran-
cese Cladellas, i així poder conèixer Ies seves impressions sobre el fútbol al nos-
tre poblé. Heus aquí la xerrada, 

Agrai'm en primer Hoc al Sr. Cladellas per l'amabilitat amb qué ens ha rebut. 
Comencem pel més recent, pel que ha estât noticia darrerament en aquests me-
sos de juny i juliol. La junta que eli presidia, com ja havia anunciat amb ante-
rioritat, ha presentat la dimissió en espera de la presentado d'una nova candi-
datura a la presidència o d'una possible cessio del C. E. Sta. Eulàlla al Patronat 
Municipal d'Esports. 

—Com ha anat exactament aquest procès? 
—El mes de maîg vàrem fer una assemblea de socis per tal de veure si sortia 

un nou president. No va sortir, no obstant d'haver fet diversos contactes amb algu-
nes persones. Seguidament vam comunicar-ho al Patronat, amb la preocupació de 
que hi havia poques possibllitats que sortis algú. Després vàrem fer l'assemblea 
del 30 de juny. Finalment, se n'ha fet càrrec provisionalment el Patronat, el quai 
continua gestions per a trobar un responsable. 

—Té noticies de quins son eis projectes de! Patronat? 
—El Patronat s'ha proposât les mateixes directrius que l'anterlor Junta. 

—Abans d'in ciar la darrera temporada, la seva ¡unta ja portava quatre anys 
administrant el Sta. Euiàlia. Malgrat això, han continuât un any més... 

—Sí, efectivament. En acabar els 4 anys, no va sortir nlngú. Llavors Gonfiava 
que amb un any més hauria sortit algú. Cosa que no ha estât així. També aquest 
any no hi ha bagut la coHaboració d'alguns membres de la junta. 

—Pariem d'aquesta temporada. El primer equip després d'uns moments de 
baix rendiment i uns altres d'esperançadors, ha quedat classificat a mitja classifi-
cació. Ouè ens pot dir d'aquest equip? 

—Sí, ha quedat pel mig. L'equip últimament va quedar molt mermat per culpa 
de les lesions í que alguns jugadors han anat a la mili. També hi ha influii el can-
vi d'entrenador a mitja temporada. 

—Massa sovint, potser, els santaeuiaiiencs hem pensât a principi de tempora-
da que, amb la plantilla que hi havia, es podría aspirar a l'ascens. És cert això? I 
en algún moment ha interessat pujar de categoria? 

—Normalment sempre interessa l'ascens. Tot esport intenta millorar. Aquest 
any la situació era favorable perqué pujaven quatre equips. Ara, però, la Primera 
Regional será més fluixa. 
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